

## 《110 學年度秀岡校區防疫政策》

致教職員同仁、各位同學與家長：

本校依照中央流行疫情指揮中心（CECC）、教育部、新北市政府指引研擬各項防疫政策，並經校內防疫會議決議後公告實施，執行期間仍會不斷滾動修正。下列事項籲請知悉並持續配合，以維護所有師生健康安全。

一、依據政府最新指引並經 8 月 24 日第 37 次防疫會議決議，自 9 月 1 日起實施以下措施：

### （一）入校條件從嚴篩選

- 1、學校教職員工應完成疫苗第 1 期接種且滿 14 日，或提供 PCR、快篩陰性證明。
- 2、家長及訪客不開放申請入校（配合公務除外）
- 3、發燒、急性呼吸道感染者，或有 COVID-19 感染風險者，請儘速就醫，以落實「生病不上班、不入校」。

### （二）教學活動採實體授課模式

- 1、游泳課調整為陸上課程。
- 2、師生於各科課程進行時應全程戴上口罩
- 3、依據新北市教學授課參考指引，於第一、第二級警戒時，採實體授課為原則；於第三級警戒且非全國停課情況下，若行政區（新店區）零確診，將由本校防疫小組討論是否延續實體授課模式。

### （三）提升餐飲防疫規格

- 1、飲水機定期清消，僅供裝水、禁止以口就飲。
- 2、教室及餐廳用餐時使用隔板，不併桌、不交談。

### （四）調整活動方式及人數

- 1、活動原則上採取線上模式或將調整方式。
- 2、活動以室內 80 人、室外 300 人為限。

### （五）停課說明（依據新北市教學授課參考指引）

- 1、如一例確診，全校停課 3 天；經衛生單位匡列之教職員工生予以停課 14 天。
- 2、如兩例確診，全校停課 14 天。
- 3、於第三、第四級疫情警戒下，如新北市政府發布全市停課公告，本校將配合辦理。

## 《110 學年度秀岡校區防疫政策》

二、為落實新北市政府「三級防護、健康五原則」防疫措施，請教職員工生及家長共同遵守。

- (一) 第一級：上學（前）前應先量好體溫，如耳溫達 38 度以上，應請假並儘速就醫。
- (二) 第二級：入校時量測每位師生體溫，如耳溫達 38 度以上，應儘速就醫。
- (三) 第三級：隨時關懷師生身體狀況；如有發燒或出現上呼吸道症狀，應儘速就醫。
- (四) 健康五原則：量體溫、勤洗手、正確配戴口罩、保持教室通風、生病不上課。
- (五) 本校每日入校前進行體溫量測額溫達 37.3 進行複測，耳溫達 38(含以上)，請家長接回不上課，教職員不上班。
- (六) 所有師生入校後應依規定填報體溫紀錄。

三、經校內防疫會議決議，自 9 月 1 日起採取分區取餐用餐並使用隔板，詳細說明如下：

- (一) 教一、教三大樓師生於教一大樓 1F 餐廳取餐；教二大樓師生於教二大樓 1F 取餐。
- (二) 餐點僅提供「自助餐」與「輕食」，取餐後返回教室用餐；  
教一大樓部分班級因教室面積受限而未能於用餐時保持適當距離，故另安排於餐廳。
- (三) 學校將提供每人用餐隔板一份，用餐前後應進行清潔消毒並由個人自行保管；
- (四) 防疫隔板與個人餐具、口罩皆屬維護防疫措施之必需物品，建議師生可參考學校規格及大小自行至校外購買以作備用（品牌及顏色不拘），避免因遺失或是忘帶而影響防疫。  
秀岡校區隔板規格：
  - 1、攤平尺寸：高 45cm×寬 108cm 摺疊尺寸：高 45cm×寬 27cm
  - 2、材質：聚丙烯(PP)
  - 3、功能：能維持門字型直立且能折疊收納
  - 4、備註：隔板高度 $\geq$ 桌面至頭部高度；桌面長寬度約為 58\*38cm。
- (五) 中午期間樓梯將進行管制並引導動線，請同學遵守師長指引。
- (六) 以下師生皆安排於餐廳用餐，應採取梅花座（每桌僅一半人數入座）並使用隔板：
  - 1、早餐：住宿師生及晨訓師生。
  - 2、午餐：因教室空間受限而無法維持距離用餐之班級師生。
  - 3、晚餐：晚上課程師生。
- (七) 教一、教二大樓點心舖於「中午期間 12:00-13:20」暫停供應。
- (八) 供餐部分，除主餐以外僅提供飲品或水果；甜湯及鹹湯暫停供應。

## 《110 學年度秀岡校區防疫政策》

- 四、校園內除飲食與喝水以外，應全程戴上口罩（包括搭乘交通車），且禁止步行中飲食。
- 五、本校皆定期依政府防疫指引針對教學大樓場域、教室空間、餐廳及交通車進行清潔消毒。
- 六、上校車全程配戴口罩且禁止飲食，採固定座位；如無法配合將取消搭乘交通車(校車)資格。
- 七、未配合相關防疫措施者將依規定進行懲處。
- 八、即日起輔導室「安心文宣」將隨防疫通報一併公告。
- 九、如接獲政府通知需居家隔離、居家檢疫或是（加強）自主健康管理，請務必配合政府指引；  
建議（加強）自主健康管理期滿時再返回校園，可請防疫假並以公假認列。
- 十、有關校內防疫政策及措施，如有疑問，可洽詢防疫小組聯繫窗口  
02-8195-2015 簡老師 02-8195-2133 劉老師

### 十一、附件

- 附件一：CECC 公告自 8 月 24 日至 9 月 6 日維持疫情警戒標準為第二級（圖示）
- 附件二：教育部 110 學年度高中以下學校及幼兒園開學前準備（圖示）
- 附件三：防疫期間個人衛生宣導（圖示）

敬祝

闔家平安

康橋國際學校秀岡校區防疫小組關心您

2021 年 8 月 26 日

中央流行疫情指揮中心

8 / 24 起 至 9 / 6

全國維持二級警戒

2021/08/21

8月24日起至9月6日

疫情警戒維持二級-管制作為調整

分類	各場域/行業管制調整
餐飲業	<ul style="list-style-type: none"><li>◆同住親友聚餐不受限使用隔板、梅花座及專人分菜。</li><li>◆依據衛福部食藥署「餐飲業防疫管理措施」及「餐飲業防疫指引」辦理。</li></ul>
醫院探病	<ul style="list-style-type: none"><li>◆開放加護病房、安寧病房、呼吸照護病房、精神科病房、兒童病房、身心障礙、病況危急及住院天數達7天以上者之探病。</li><li>◆每日固定1個探病時段，每名住院病患每次至多2名訪客為原則。</li><li>◆除完整接種疫苗兩劑滿14天以上或3個月內曾確診已解隔者外，探病者均應出具3日內篩檢陰性證明(含居家快篩)。</li></ul>
K書中心	<ul style="list-style-type: none"><li>◆有條件開放K書中心：落實實聯制、人流控管、顧客衛生防護措施、從業人員健康管理及確診應變措施，營業時間內每小時定期巡邏及清潔消毒。</li><li>◆依據經濟部「K書中心防疫管理措施指引」辦理。</li></ul>
室內遊樂園	<ul style="list-style-type: none"><li>◆有條件開放室內遊樂園：以預約制為原則，以控制場內人數。落實實聯制、人流控管、顧客衛生防護措施、從業人員健康管理及確診應變措施，營業時間內每小時定期巡邏及清潔消毒。</li><li>◆依據經濟部「室內遊樂園營業場所防疫管理措施指引」辦理。</li></ul>
海釣場	<ul style="list-style-type: none"><li>◆符合二級警戒標準通案性原則及地方政府指引或規範，可開放。</li></ul>
水域活動	<ul style="list-style-type: none"><li>◆海泳、浮潛等水域活動，符合主管機關防疫指引或規範，可開放。</li></ul>

中央流行疫情指揮中心

2021/08/21



8月24日起至9月6日

# 維持疫情警戒標準為第二級

## 二級強化警戒措施

- 除飲食外，**外出全程佩戴口罩**
- 實聯制、保持社交安全距離
- 營業場所及公共場域人流控管或總量管制：**室內空間至少1.5米/人(2.25平方米/人)**，**室外空間至少1米/人(1平方米/人)**
- 集會活動人數上限：**室內80人，室外300人**，若超額則提防疫計畫
- 婚宴、公祭
  - 公祭遵守內政部相關防疫規定處理
  - 婚宴遵守每一隔間室內80人、室外300人上限，並遵守餐飲指引不得逐桌敬酒
- 餐飲管理：依照衛福部規定處理，新增同住親友聚餐不受限使用隔板、梅花座及專人分菜。
- 醫院探病：開放加護病房、安寧病房、呼吸照護病房、精神科病房、兒童病房、身心障礙、病況危急及住院天數達7天以上者之探病。
- 符合主管機關防疫管理得開放：  
K書中心、室內遊樂園、海釣場、海泳/浮潛等水域活動

## 仍需關閉之場所

- 歌廳、舞廳、夜總會、俱樂部、酒家、酒吧、酒店(廊)、錄影節目帶播映場所(MTV)、視聽歌唱場所(KTV)、理容院(觀光理髮、視聽理容)
- 遊藝場所、電子遊戲場、資訊休閒場所、麻將休閒館及其他類似場所

中央流行疫情指揮中心

2021/08/21

資料來源：衛生福利部疾病管制署臉書專頁 <https://www.facebook.com/TWCDC>



## 全國公私立高中以下學校、幼兒園 110學年度

# 9月1日(三)開學

依指揮中心公告之疫情狀況，  
開學後每兩週滾動修正防疫指引內容

### 服務及入校條件



- ✓ 學校工作人員完成疫苗第一劑接種且滿14日；  
或提供快篩陰性證明
  - 第一劑接種未滿14日或未接種者，首次進入校園服務前應提供3日內快篩檢測陰性證明，之後原則每7天篩檢1次
  - 服務條件每兩週滾動修正
- ✓ 家長及訪客原則不入校(園)
- ✓ 發燒者、急性呼吸道感染者、或具有COVID-19感染風險者，禁止入校(園)



## 開學前防疫整備

- ✓ 中央補助3億，購置用餐隔板、COVID-19快篩試劑、備用口罩、消毒酒精等防疫物資
- ✓ 全國環保機關於開學前一週內，協助校內完成環境清消(8/31前)
- ✓ 完成上課空間、空調設備、交通車、幼童專用車 清潔消毒

2

2021/08/17



## 開學後防疫措施 環境清消

- ✓ 每日定期針對教室、盥洗等常用空間清消，視使用情形，增加頻率2-3次
- ✓ 交通車(幼童專用車)造冊固定座位，於每批學生上車前、下車後清消
- ✓ 各場域及用餐環境保持通風，開冷氣時對角處各開一扇窗，每扇至少15公分

3

2021/08/17





## 開學後防疫措施 | 教學活動

- ✓ 採固定座位、固定成員實施，落實點名，社團及課後照顧等跑班方式，亦同

- 實驗、實習實作課程，採固定分組

- ✓ 全程佩戴口罩

- 無法戴口罩如音樂課程吹奏類樂器，或無法避免肢體碰觸(撞)體育課程，建議暫緩執行或調整
- 進行體育課程時，請授課老師評估運動強度並留意學生身體狀況，適時調整課程內容

- ✓ 設備器材避免共用，或輪替前清消

4

2021/08/17

## 開學後防疫措施 | 餐飲防疫措施



- ✓ 飲水機定期清消，僅供裝水禁止以口就飲

- ✓ 教室內用餐，採個人套餐使用隔板，於教室內不併桌、不交談

- ✓ 廚務人員佩戴個人專用帽子、口罩等防護具
- ✓ 配膳人員固定，配膳過程不說話
- ✓ 校內美食街及商店，應遵守「餐飲業防疫管理措施」

5

2021/08/17





## 開學後防疫措施 | 個人衛生

- ✓ 上學前、入校時、下午上課前量測體溫
- ✓ 除用餐及飲水外，全程佩戴口罩
- ✓ 勤洗手、遵守咳嗽禮節



## 開學後防疫措施 | 大型集會活動

- ✓ 開學典禮、週會或迎新等大型集會活動，原則線上辦理
- ✓ 採實體辦理，須依據公眾集會指引辦理

附件三：防疫期間個人衛生宣導（圖示）



# 新生活·新態度

## 秋冬防疫START!

維持手部清潔  
定期量體溫

保持社交距離，人多擁擠處  
及八大類場所戴口罩

如有發燒或呼吸道症狀等  
症狀，儘快就醫  
並在家休息

建立實聯制，落實人流  
管制及環境清消

TAIWAN CDC

Detailed description: This infographic is designed to look like a comic book panel. It features a red and black striped background with large, bold yellow text. The central message is 'New Life, New Attitude' and 'Winter and Autumn Disease Prevention START!'. Below this, four key actions are listed in colored boxes: 1. 'Maintain hand cleanliness and check temperature regularly' (green box with a handwashing illustration). 2. 'Maintain social distance and wear masks in crowded places and 8 types of venues' (orange box with a mask illustration). 3. 'If you have fever or respiratory symptoms, seek medical attention as soon as possible and rest at home' (blue box with a plus sign illustration). 4. 'Establish a real-time contact system, implement flow control and environmental disinfection' (pink box with a notepad illustration). The infographic is framed by yellow panels with red virus-like particles.

資料來源：衛生福利部疾病管制署臉書專頁 <https://www.facebook.com/TWCDC>



## 《Xiugang Campus Epidemic Prevention Policy Announcement》

Dear KCIS faculty, parents, and students:

The Kang Chiao Epidemic Prevention Committee held a meeting on Aug 24, to update safety measures and policies in response to the latest Covid-19 updates. Please comply with the following safety measures:

1. The latest regulations are as follows:

- (1) All staff need to be vaccinated within 14 days of the semester start and provide certification of vaccination.
- (2) Only visitors and parents on official business may apply to visit the campus.
- (3) If you have a fever, cough, runny nose or other respiratory symptoms, you must see a doctor as soon as possible and notify the teacher or supervisor.
- (4) The swimming courses' venues will be replaced with classroom or athletic venues.
- (5) All teachers need to wear mask in the classroom. Masks must cover the mouth and nose.
- (6) According to the government guidelines regular classes will run if an epidemic level one or two is declared, however for level three, online or on-campus teaching models may be adopted according to current policies and directives
- (7) The drinking fountains will be cleaned and touching the faucet with your mouth is prohibited.
- (8) When required, dividers must be placed correctly and talking is prohibited.
- (9) All activities will be adjusted in accordance with epidemic precautions, and indoor and outdoor activities will be limited to 80 and 300, respectively.
- (10) According to government guidelines, classes will be suspended for 3 days if there is one confirmed case on campus and classes will be suspended for 14 days if there are two confirmed cases on campus.

2. The school continues to implement the New Taipei City Government's "Level 3 Protection and 5 Principles of Health" measures, and teachers, students and parents are requested to abide by the relevant policies. If students have a fever or physical discomfort at home or during class, parents will be asked to keep students at home to recuperate, and they are advised to seek medical attention as soon as possible.

- (1) Level 1: Ask parents to take their children's temperature before going to school.
- (2) Level 2: Take the temperature again when entering school.
- (3) Level 3: Monitor the physical condition of students at all times.
- (4) The 5 Principles of Health: Take your body temperature, wash your hands frequently, and wear a mask correctly; keep the classroom ventilated and stay at home if you are sick.



3. Lunch procedures will be changed from Sep 1<sup>st</sup> as follows:
  - (1) The classes in building 1 &2 need to have lunch in the respective buildings (first floor)
  - (2) Only buffet and light meals are available for pre-selection.
  - (3) All school members will get dividers for lunch and should clean and disinfect the dividers every day.
  - (4) If necessary, we suggest that all school members purchase more dividers.
  - (5) During lunch time, please follow the entrance and exit directions to know which staircase to use.
  - (6) School members who choose to eat in the cafeteria will only be allowed to eat there if they use dividers.
  - (7) In consideration of epidemic preventions, the snack shop will be closed during 12:00-13:20.
  - (8) From Sep 1<sup>st</sup>, we will stop serving soup and replace it with fruits or drinks.
4. All school members should wear masks all day (except for when eating and drinking).
5. School classrooms, cafeteria, transportation vehicles and indoor areas will continue to maintain strict disinfection and hygiene.
- 6 Eating and drinking are prohibited on buses and violators will no longer be able to take the bus.
- 7 School members who violate the epidemic preventions will be subject to punishment.
8. Other pertinent announcements will be announced with future Epidemic Prevention Policy Announcements.
9. Please follow the government guidelines if you are in self-quarantine or isolation.
- 10 You can contact Mr. Jian (02-8195-2015) or Mr. Liu (02-8195-2133) for queries about epidemic prevention measures.

Sincerely,

Kang Chiao International School Epidemic Prevention Committee

Aug 26<sup>th</sup>, 2021

# Nationwide epidemic alert to remain at Level 2 from August 24 to September 6; CECC urges public to continue following epidemic prevention and control measures to protect health of community



PublishTime : 2021-08-21

On August 21, the Central Epidemic Command Center (CECC) announced that considering that the pandemic in Taiwan continued to subside with sporadic cases of domestic cases with unknown sources of infection, it will maintain the Level 2 epidemic alert, effective from August 24 to September 6, and will continue to implement or adjust related control measures. Details about related regulations and measures are listed below.

## A. General principles:

1. Masks must be worn at all times when outside except when consuming food and beverages.
2. Contact information registration measures and social distancing must be implemented.
3. Crowd control or capacity limit management at commercial business venues and public venues: a distance of at least 1.5 meters per person (2.25 square meters per person) is required indoors and a distance of 1 meter per person (1 square meters per person) is required outdoors.
4. Easing limit on the number of people in gatherings: 80 people indoors and 300 people outdoors. An epidemic prevention and control plan is required if the number of people in a gathering exceeds the limit.
5. Wedding banquets and public memorial services:
  - (1) Public memorial services shall abide by epidemic prevention and control regulations issued by the Ministry of Interior.
  - (2) Every partitioned-off area at a wedding banquet must abide by the epidemic prevention rule of 80 or fewer people indoors and 300 or fewer people outdoors; guests must follow guidelines on dining, and toasting each table is not allowed.
6. Dine-in service management: places with dine-in services shall follow the Ministry of Health and Welfare regulations. Furthermore, the rules of using partitions, checkerboard seating arrangements and designating staff members to serve food to customers do not apply to friends and relatives who live together when they eat in places with dine-in services.
7. Visitation at hospitals: visiting the following patients is allowed: patients in intensive care units, hospice wards, respiratory care wards, psychiatric wards, and pediatric wards; people with mental or physical disabilities; patients in critical condition; and patients who are hospitalized for seven or more days. Visitors must abide by the regulations concerning visiting hours, limit on the number of visitors, provision of a negative COVID-19 test result and other related matters.
8. Venues that meet the disease prevention and management regulations of regulatory authorities are allowed to open: study centers, indoor amusement parks, sea fishing grounds, sea swimming/snorkeling spots, and other places providing similar water activities.

## B. Venues that remain closed under the Level 2 epidemic alert:

1. Singing and dance venues, nightclubs, clubs, hostess bars, bars, KTVs, MTVs, beauty parlors (tourist parlors and audio-video parlors).
2. Arcades, video game arcades, Internet cafes, majiang clubs, and other similar venues.

<https://www.cdc.gov.tw/En>

# Attention COVID-19



Keep hands clean



Take temperature



Wear a mask



Maintain social distance



Register contact information



Clean and disinfect environment



August 24 to September 6

# Level 2 COVID-19 Alert Extended

## Level 2 Measures :

- Masks must be worn at all times when outside except when consuming food and beverages.
- Contact information registration and social distancing.
- Crowd control or capacity limit management at commercial business venues and public venues: at least 1.5 meters/person (2.25 square meters/person) indoors and 1 meter/person (1 square meter/person) outdoors.
- Limit on the number of people in gatherings: 80 people indoors and 300 people outdoors. An epidemic prevention plan is required if the number exceeds the limit.
- Wedding banquets and public memorial services:
  - Public memorial services shall abide by epidemic prevention regulations issued by the Ministry of the Interior.
  - Each partitioned area at a wedding banquet must not exceed 80 people indoors and 300 people outdoors. Toasting at each table is not allowed.
- Dine-in service management: MOHW regulations must be followed. The rules of adopting partitions, checkerboard seating arrangements and having staff serve food no longer apply to people living in the same household.
- Hospital visits: Hospital visits are open to patients in ICUs, hospice wards, respiratory care wards, psychiatric wards and pediatric wards, patients with physical and mental disabilities and in critical condition, and patients who have been hospitalized for 7 or more days.
- The following venues are allowed to open with epidemic prevention and management measures in place:  
Study centers, indoor amusement parks, locations for open water fishing, swimming/snorkeling.

## Venues that must remain closed :

- Singing and dance venues, nightclubs, clubs, hostess bars, bars, MTVs, KTVs, beauty parlors (tourist parlors and audio-video parlors)
- Arcades, video game arcades, Internet cafes, mahjong clubs and other similar venues

中央流行疫情指揮中心  
Central Epidemic Command Center

2021/08/21

財團法人歐巴尼紀念基金會 翻譯  
Taiwan Urbani Foundation  
Translated by Taiwan Urbani Foundation

## CECC Measures for Following Up on Persons at Risk of Infection

05/14/2021

Intervention	Home Isolation	Home Quarantine	Enhanced self-health management	Self-health management
Groups of persons	Individuals who had contact with confirmed cases	Individuals with international travel history	Eligible individuals who have applied and obtained permission to shorten their home quarantine period	Group 1: Individuals who were reported as a suspected case and subsequently tested negative Group 2: Individuals who have completed their home quarantine or isolation period. Group 3: Individuals who have completed their enhanced self-management period. Group 4: Individuals who returned from Palau under the Taiwan-Palau travel bubble Group 5: Individuals to whom local health authorities deem it necessary to issue a "self-health management" notice.
Responsible authorities	Local health authorities	Local civil affairs bureau or borough chief	Relevant central competent authorities/local health authorities	Central/Local health authorities
Enforcement	Home isolation for 14 days Active monitoring twice a day	Home quarantine for 14 days Active monitoring once or twice a day	From the end of the shortened home quarantine period to the 14th day after entry into Taiwan Random daily audit will be conducted	Groups 1 & 4: Self-health management for 14 days Groups 2 & 3: Self-health management for 7 days
Notes concerning respective measures	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Health authority will issue a "Home (Self) Isolation Notice"</li> <li>• Health authority shall check health status of the individual twice a day</li> <li>• During the home isolation period, the individual is to stay at home (or designated location) and not go out, and may not leave the country or use public transportation</li> <li>• Symptomatic individuals will be sent to the hospital for medical attention</li> <li>• Individuals not adhering to the CECC's prevention measures will be penalized under the Communicable Disease Control Act and be forcibly placed</li> <li>• After the home isolation period ends, the individual should conduct an additional 7-day period of self-health management</li> <li>• See Ministry of Health and Welfare notice for detailed requirements (<a href="#">Click here</a>)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Where the relevant authority has issued a Novel Coronavirus Health Declaration and Home Quarantine Notice, the individual is to wear a surgical mask and go home (or to a designated site) for quarantine</li> <li>• The local borough chief or borough clerk shall call the individual every day during the 14-day period to ask about the individual's health status, and shall record the information obtained</li> <li>• During the quarantine period, the individual is to stay at home (or designated location) and not go out, and may not leave the country or use public transportation</li> <li>• Symptomatic individuals will be sent to designated medical facilities for tests; the relevant health authority will also begin active monitoring</li> <li>• Individuals not adhering to the CECC's prevention measures will be penalized under the Communicable Disease Control Act and be forcibly placed</li> <li>• After the home quarantine period ends, the individual should conduct an additional 7-day period of self-health management</li> <li>• See Ministry of Health and Welfare notice for detailed requirements (<a href="#">Click here</a>)</li> </ul>	<p>In addition to regular self-health management measures and precautions, enhanced self-health management requires additional compliance with the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• The individual is only allowed to carry out limited business activities and is prohibited from going to crowded places (such as markets, nightclubs, night markets, department stores, restaurants, tourist destinations, etc.).</li> <li>• The individual shall postpone all non-essential or non-urgent medical care or examinations; and make sure to inform the physician of travel history when seeking medical attention.</li> <li>• The individual must visit leisure facilities in the quarantine hotel at staggered times to avoid contact with others; and notify quarantine hotel staff to conduct environmental disinfection after leaving those facilities.</li> <li>• The individual must be picked up and accompanied by a designated person throughout the stay in Taiwan to ensure that protective measures are followed.</li> <li>• A record must be kept of the individual's daily activities and the names of people he or she comes into contact with. The individual <b>must not come into contact with anyone except the persons scheduled to meet according to the itinerary; the individual must wear a medical mask and maintain social distance all the time.</b></li> <li>• The individual must reply to daily text messages requesting an update on personal health status from the competent health authority.</li> <li>• Group 2 individuals may stay in a certified quarantine hotel or stay in a residence that meets the one person per room requirement, with each person having one private bathroom.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Asymptomatic individuals can resume their normal activities. However, individuals should avoid going to places where social distancing may be difficult, where they may come into close contact with random people, or public settings where face mask wearing is not mandatory. It is forbidden to participate in close-contact or crowd activities, such as group dining, parties, or public gatherings. Non-urgent medical appointments or check-ups should be rescheduled. When going out, a medical face mask must be worn at all times. Frequent hand-washing, respiratory hygiene, and cough etiquette should also be followed. Body temperature should be measured twice a day in the morning and evening.</li> <li>• Individuals with fever or respiratory symptoms such as coughing or running nose must contact local public health bureau or call 1922, and follow the instructions to seek medical attention immediately; make sure to wear a surgical mask; do not use public transport; inform the physician of your contact history, travel history, and whether anyone else has similar symptoms; wear a surgical mask while returning home and avoid going out; and keep 1 meter away from others when talking to them.</li> <li>• Individuals in Group 4 should take a Covid test at a designated site at their own expense 5-7 days after re-entry to Taiwan</li> <li>• After being tested for COVID-19 and returning home, individuals are to stay at home and not to go out before receiving results</li> <li>• See Ministry of Health and Welfare notice for detailed requirements (<a href="#">Click here</a>)</li> </ul>
Legal basis	§ Article 48, Communicable Disease Control Act § Paragraph 1, Article 15, Special Act for Prevention, Relief and Revitalization Measures for Severe Pneumonia with Novel Pathogens	§ Article 58, Communicable Disease Control Act § Paragraph 2, Article 15, Special Act for Prevention, Relief and Revitalization Measures for Severe Pneumonia with Novel Pathogens		§ Article 48, Communicable Disease Control Act; Article 58, Communicable Disease Control Act § Article 67, Communicable Disease Control Act; Article 69, Communicable Disease Control Act

